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Abstract (en)
A length-adjustable column for chairs, tables or the like has a length-adjusting element (2) and an upright tube (1). The upright tube (1) is designed
as a composite tube and has an outer tube (16) and an inner guide tube (5), these being connected to each other by means of support webs (18).
Part-cylindrical surfaces (25), as guide surfaces for the cylindrical casing (4) of the length-adjusting element (2), are produced by machining on the
inner surface (22) of the inner guide tube (5). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine längenverstellbare Säule für Stühle, Tische od.dg. weist ein Längenverstellelement (2) und ein Standrohr (1) auf. Das Standrohr (1) ist
als Verbundrohr ausgebildet und weist ein Außenrohr (16) und ein inneres Führungsrohr (5) auf, die mittels Stützstegen (18) miteinander
verbunden sind. An der Innenfläche (22) des inneren Führungsrohres (5) sind als Führungsflächen für das zylindrische Gehäuse (4) des
Längenverstellelementes (2) Teil-Zylinder-Flächen (25) durch Spanabheben hergestellt. <IMAGE>
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